
P R O T O K Ó Ł Nr 1 /2022 

z odbytego pierwszego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw 
Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów w dniu 10.03.2022r. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
Pani Danuta Jaworska- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 
2. Przyjęcie porządku obrad, 
3. Informacja Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o wykorzystaniu przyznanych środków na 

działalność statutową z budżetu państwa, przyznanych dotacji na zadania własne w 2021 roku, 

4. Informacja Wójta w zakresie działań podejmowanych na rzecz ochrony środowiska-utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy, 

5. Sprawy różne, 

9. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 i 2 
Posiedzenie otworzyła Pani Beata Tyrka-Stećko, przywitała wszystkich obecnych na komisji. 

Następnie stwierdziła, że na stan 6 członków komisji, obecnych jest 5. Przyjęto porządek komisji. 

Ad. 3 

Głos zabrała Pani Kierownik GOPS w Adamowie i omówiła w jaki sposób zostały wykorzystane 

przyznane środki z budżetu Państwa na działalność statutową oraz w ramach przyznanych dotacji 

na zadania własne. Wydatki zostały wykonane prawidłowo, nie przekroczono budżetu. W 

załączeniu dołączono sprawozdanie z realizacji budżetu w działach: pomoc społeczna, rodzina. 

Ad.4 

Pan Wójt Dariusz Szykuła przedstawił informację w zakresie działań podejmowanych na rzecz 

ochrony środowiska-utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy. Pani Skarbnik zwróciła 

uwagę, że podniesienie opłat za odbiór odpadów komunalnych leży u podłoża wzrostu zaległości w 

opłatach na około 160 tys, wystawiane są upomnienia, a następnie będą wystawiane tytuły 

wykonawcze. W załączeniu powyższa informacja. Nie wnosimy żadnych uwag 



Ad.5 
Pan wójt przekazał informację, dotyczącą procedury oddawania odpadów komunalnych do PSZOK, 

do rozdysponowania wśród mieszkańców gminy. 

Omówiono sytuację związaną z przebywaniem na terenie gminy uchodźców z Ukrainy ze 

wskazaniem na procedury z tym związane. Wśród uchodźców jest dużo dzieci, które mają 

zagospodarowany czas w Spółdzielni Adamowianka. Po dary dla osób z Ukrainy należy zgłaszać 

się do biblioteki w Potoczku. Tam składowane są rzeczy ze zbiórek prowadzonych przez KGW oraz 

strażaków na terenie naszej gminy. W przypadku braku jedzenia dla w/w osób można zgłaszać się 

do CIS w Jacni, które zobowiązało się pomagać osobom u których przebywają uchodźcy. 

Pan Jacek Kuryło spytał czy CIS mógłby sprzątać miejsca użyteczności publicznych typu place 

zabaw, przystanki i czy można by to ująć w jakimś harmonogramie by chociaż raz na trzy miesiące 

sprzątać te obszary. Pan Wójt odpowiedział, że jest to możliwe gdy zwiększymy dotację na 

działalność CIS-u. 

Pan Jan Teterycz zgłosił wniosek z prośbą o uczestnictwo w sesji kierownika CIS-u w Jacni celem 

złożenia informacji w jaki sposób zostają wykorzystane grunty gminne przyjęte przez nich w 

dzierżawę, za okres dwóch lat. Pan Wójt zaprosił Pana kierownika Krzysztofa Kuźmę na aktualną 

komisję, który wyjaśnił, że w ubiegłym roku pola były koszone ale ze względu na brak zboża i 

odpowiedniego pracownika nie było zasiewu. Pan Jan Teterycz podtrzymuje wniosek uczestnictwa 

kierownika CIS w sesji rady gminy. 

Pan Jacek Kuryło składa wniosek o przygotowanie na kolejną sesję harmonogramu dla CIS-u 

dotyczącą utrzymania porządku na terenie gminy w miejscach publicznych tj. place zabaw, 

przystanki, pobocza dróg gminnych, miejsca pamięci narodowej. Poza tym pyta o możliwość 

podniesienia diet za udział w sesji czy komisji, wszyscy uczestnicy komisji budżetowej są za 

pozostawieniem wysokości diet na aktualnym poziomie. Pani Skarbnik proponuje aby podnieść 

minimalnie te diety by nie odstawać na tle innych gmin. 

Pan Jacek Kuryło wnosi wniosek aby Pan radca prawny wyjaśnił jaka jest procedura zwoływana 

komisji w innym terminie niż ujęte w harmonogramie. 

Pan Wójt pyta: 

- o opinię w sprawie lokalizacji budynku gminy do projektu tj. na których działkach 

projektować budynek. W opinii komisji wskazane jest aby projektować na większej, 

bardziej funkcjonalnej działce za tzw. Pan Jacek Kuryło wnosi aby przed 

podjęciem realizacji inwestycji szukać na ten cel środków zewnętrznych by nie obciążać 

budżetu gminy. 

- o plany zagospodarowania przestrzennego, w jaki sposób wyselekcjonować działki do 

przekształceń i skąd brać fundusze, działek jest dużo, tylko niektóre sołectwa przekazują na 



to środki finansowe. W opinii komisji należy zabezpieczyć większe środki finansowe na ten 

cel z budżetu gminy bez sięgania do funduszu sołeckiego. 

- powiat zamojski zwraca się do Rady Gminy Adamów o rozważenie możliwości wspólnego 

realizowania budowy kładki dla pieszych nad rzeką Jacynką w Jacni. Zgodnie z wnioskiem 

wójta przychylamy się do wspólnej realizacji powyższej inwestycji, oprócz Pana Jacka 

Kuryło. 

- zostały złożone trzy wnioski na tzw. Polski ład, 

- opinię w sprawie miejsca sprzedaży płodów rolnych tzw. targowiska, jesteśmy za 

wyznaczeniem miejsca w Jacni, w okolicy zbiornika wodnego, 

- informuje, że na kolejnej sesji będą podnoszone kwoty ekwiwalentu dla strażaków, 

- w szkole jest mniej dzieci w związku z tym zmniejszamy liczbę etatów tzw. obsługi, decyzję 

w tej sprawie podejmie dyrektor szkoły, komisja w tej kwestii nie zajmuje stanowiska, 

- wójt chce przeznaczyć środki na kąpielisko jednak prawdopodobnie nie będzie ono 

uruchomione, nie wnosimy uwag, 

- dostaliśmy 250 tyś, dotacji z funduszu szczepionkowego, część pieniędzy otrzyma straż 

pożarna bo rozwozili maseczki, dowozili na szczepienia oraz będzie kupiona lampa UV do 

ujęcia wody w Potoczku. 

Ad. 6 i 7 


